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KOMISJI oSwu,ry, KULTURy, ZDROWIA r opIEKI sPor,ECzNEJ
oDByrEGo DNIA rs wRznSNIA 2003 R0KU.

Posiedzenie Komisji rozpoczglo siq o godzinie 1115. wzigli w nim udzial radni w

skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zal4cznrk do niniejszego protokolu oraz goécie:

Maciej KoÉmider * Naczelnik Wydziafu Oéwiaty, Kultury i Sportu, Krystyna Nowak -

pedagog szkolny Gimnazjum Nr 1, Olga Kijewska - pedagog szkolny Szkoly Podstawowej

Nr 2 i Marzena Piórkowska - komisarz Wydziafu Prewencji Komendy Powiatowej w

Jgdrzejowie. Obrady odbywaly sig wg nastgpuj4cego porz4dku:

l. Rozpoczgcie obrad.

2. Odczytanie protokolu z ostatniego posiedzenia komisji.

3. Prewencja i profilaktyka w procesie wychowania dzieci i mlodzie2y na terenie gminy-

sprawozdanie z realizacji powyzszych zagadnien przygotowane przez Komendp

Powiatow4 w Jgdrzejowie i szkoly.

4. Analiza materialów na sesjg.

5. Sprawy ró2ne.

6. Zakohczenie obrad.

Ad. 1. Przewodnicz4cy obradom komisji p. Jan Zigbiúski przywital radnych oraz przybylych

goéci, a nastgpnie poprosil o rozpoczecie obrad.

Ad. 2. Przewodniczqcy komisji p. Jan Zipbiáski odczytal protokol z ostatniego posiedzenia

komisji, które odbylo sip dnia 24 czerwca 2003 roku. Komisja zaopiniowala go pozytywnie.

Ad. 3. Jako pierwsza do przedstawienia powy2szego zagadnienia przyst4pila p. Marzena

Piórkowska. Odczytala informacjp dotycz4c4 dzialah profilaktyczno - interwencyjnych

podejmowanychprzez Policjg narzecz zapobiegania demoralizailti przestQpczoéci nieletnich

(informacja ta stanowi zal4cznlk do niniejszego protokolu).

Nastgpnie swoje sprawozdanie przedstawila p. Olga Kijewska (stanowi ono zalqcznik do

protokolu). Jako ostatnia informacj g przekazala p. Krystyna Nowak.

Nastgpnie radni przeszli do zadawania pytaú Radna Ewa Ptasznik spytala ,,Wiadomo, ze

ka2da szkola ma swój program profilaktyczny, ale nas radnych bardziej interesuje sprawa

wspolpracy z fJrzgdem Miejskim szczególnie na forum Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych. Rokrocznie ze érodków tego programu



przyznawane s4 szkolom pieniqdze. Interesuje mnie, na co wydatkowane s4 te pieni4dze i czy

pr zy znaw an a kwota j est wyst arcz aj 4ca?"

Glos zabrala p. Marzena Piórkowska ,,Jako czlonek komisji, która te érodki dzieli muszQ

powiedzieó, 2e sq one przyznawane na:

o Dofinansowanie kolonii i pólkolonii

o Dofinansowanie zielonej szkoly

o Dofinansowanie zapópozalekcyjnych

o Realizacjg programów profilaktycznych np. ,,Veto dla przemocy"

o Konkursy o tematyce profilaktycznej

o Organizacjg debat wewn4trzszkolnych

p. Ewa Ptasznik ,,Tylko czy te Srodki wystarczaj4"

p. Nowak ,,Jak dotqd nie bylo problemów. Wiadomo, ze gdyby bylo ich wigcej, mo2na

byloby przeprowadzió wigcej konkursów, warsztatów. U nas w szkole wykorzystujemy je

glównie na te cele. Muszg przyznaó, 2e przynoszq efekty. Nasi uczniowie wygrali

ogólnopolski konkurs plastyczny pt. ,,Trzeiwy zawsze wygrywa".

p. Kijewska ,,Ja mogg powiedzieó jak to wygl4da w naszej szkole. W poprzednim roku nie

otrzymaliémy z tego programu 2adnych érodków. Mimo to nasze dzieci korzystaj4 z tych

Srodków w sposob poéredni uczgszczaj4c na zajpcia w éwietlicach mipdzyszkolnych jak.

Caritas, Promyczek czy éwietlicaZIIP,które z qrch pienigdzy sig utrzymuj4. Pamigtam, ze

parg lat w tyl organizowaliimy za nie warsztaty NOE, zajpcia informatyczne."

Komisja przyjqla sprawozdanie z realizacji zagadnien prewencji i profilaktyki w procesie

wychowania dzieci i mlodzie2y na terenie gminy i zaopiniowala pozytywnie.

Ad. 4. Materialy na XII sesjg Rady Miejskiej nie budzily 2adnych w4tpliwoSci radnych. Nie

zgloszono zadnych wniosków, ani uwag. Komisja zaopiniowala je pozytywnie.

Ad. 5. W sprawach róznych przewodniczqcy obradom komisji p. Jan Zigbiúski odczyiaL

pismo mieszkaúców ulicy Krasinskiego w sprawie uwzglgdnienia w budzecie na rok 2004

Srodków na dokoiczenie budowy powyzszej ulicy. Radni zapoznali sig z treéci4 pisma.

Ponadto przewodnicz4cy obradom p. Jan Zipbiírski odcz¡al pismo - skargg p. Waldemara

Tretera.

Ad. 6. obrady zakoiczyly sig o godzinie 1315.
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